

2019 华夏博根中文学校 董事候选人

## 李丽 (LiLi) 微信 ID: 835533916

我是李丽,出国前在国内从事银行工作, 2002 年来美经营个人自主生意。现任职华夏中文 学校总校公关部兼总校公众号管理员。同时我还 是一名华夏博根中文学校的家长义工。

在我的带动之下,我们全家和周围的朋友都加入到华夏博根中文学校学习,并积极参与学校的各项活动。我曾经协助中文学校的舞蹈老师参加"华夏之星"演出。我们还代表中文学校参加了2016年美国中文电视台举办的"天生我才"才艺大赛,期间我组织参与了整个比赛的投票工作,帮助华夏博根中文学校代表队获得了"最佳人气"二等奖,为学校争得荣誉。

2018 年,我担任华夏中文学校总校上海夏令营的领队。在十多天的夏令营活动中我用"快乐中成长、开心中学习"的理念,帮助学生们在夏令营期间圆满完成了中文和中华文化知识的学习。在我的带领下,华夏的学生们成绩优异、表现突出,在众多团队中脱颖而出,活动得到上海侨办、家长和学生们的一致好评。夏令营结束后,每个学生都写了学习心得,内容非常感人。我将学生们的学习感言收集整理后向总校和领馆汇报,得到了很高评价!

新学年以来,我积极参加学校组织的每一次 义卖活动,并义务在课堂上做助教,减轻老师和 学生们的负担。自 2018 年我加入了华夏中文学校 总校公关部工作,参与公众号的开发、编辑和发 布,还克服了多种困难为总校做义工、拉赞助。

我多次参与和组织亚裔社区举办的弘扬中华 文化和庆祝中国新年活动,在各项活动中不仅锻 炼了我的组织能力,同时能有机会为我们华二 代、华三代了解和热爱中华文化出绵薄之力,我 感到骄傲和自豪!也希望能得到大家的支持和鼓 励!

华夏博根分校建校二十二年,学校在不断地 发展壮大,社区的影响力也日益提高,学校的稳 定发展是每位家长的共同愿望。我希望在当选后 能继续尽我的全力为学校、为家长和孩子们做 事。增强学校、老师及学生家长之间的交流与沟 通,听取并反映家长的愿望和要求,维护老师的 利益,使中文学校能在我们大家的共同努力下和 谐稳定、管理有序、健康发展。我将不忘初心, 协助校委会工作,为大家提供一个相互交流的良 好平台,创造有利于孩子们学习和传承中华文化 的和谐环境而继续努力。

## 2019 Huaxia Bergen Chinese School Candidate of Broad Director

My name is Li Li. I had worked in the banking industry in China for years before coming to the U.S. in 2002, when I started to manage a family business. I currently serve in the Department of Public Relations of Huaxia Chinese School. I manages WeChat official account for the School. I am also a parent volunteer for Huaxia Bergen Chinese School.

Led by me, my family and many friends attend Huaxia Bergen Chinese School and actively participate in various school activities. I assisted the dance teacher of the school in the "Star of Huaxia" performance. In 2016, our school participated in the "Born with Talent" competition held by the America Chinese TV Station, during which I organized the voting for the entire competition and helped our team achieve the second place of the Best People's Choice Award, winning the honor for Huaxia Bergen Chinese School.

In 2018, I acted as the Leader of the Shanghai Summer Camp of the Huaxia Chinese School. For more than ten days in the summer camp, I implemented the concept of "Happy Growth, Happy Learning" to help students successfully complete the studies of Chinese and Chinese cultural. Under my leadership, our students of Huaxia Chinese School had outstanding performances and tremendous achievements, having stood out among all teams. The summer camp was highly regarded by the Shanghai Overseas Chinese Affairs Office, our parents, and our students. After the summer camp, each student wrote a summary about their learning experience, which was extremely touching. I collected the students' testimonials and reported them to the school and the Consulate General – they were greatly appraised!

Since the new school year, I have actively participated in every charity sale organized by the school and volunteered to be a teaching assistant in the classroom to ease the burden on the teachers and students. Ever since I joined the Department of Public Relations of Huaxia Chinese School in 2018, I have worked on the development, editing, and release of the WeChat official account of the school, and also overcome various difficulties to volunteer and get sponsors for the school.

On many occasions, I participated in and organized the celebration of the Chinese New Year in the Asian community to promote Chinese culture. Not only have I sharpened my organizational skills through various activities, but I also cherished every opportunity to help our second and third generations of Chinese Americans get to know and love the Chinese culture. I am exceptionally proud of that! I also hope to get everyone's support and encouragement!

The Huaxia Bergen Chinese School has continued to grow and develop since its creation 22 years ago, and its influence to the community has been increasing. The stable development of the school is the common aspiration of all parents. If I am elected, I will continue to strive to work for the school, the parents, and the students. I will make the best of my efforts to enhance the communication among the school, the teachers, and the parents, to listen to the voices of the parents, to safeguard the interests of the teachers, and with the joint efforts from all of us to create a more harmonious, stable, well managed, and healthy school. I will remain true to my original aspiration, assist the school committee, and continue to work hard to provide a good platform for better communication and to create a harmonious environment that is beneficial to our children's learning and inheritance of Chinese culture.